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Protokół nr 42/23 

 z posiedzenia Komisji Budżetu, Finansów, Promocji Wsi  

i Spraw Europejskich 

z dnia 27 lutego 2023 r.  

 

Posiedzenie  rozpoczęło  się  o  godzinie  8.00  w  siedzibie Urzędu Gminy Włocławek.  

W posiedzeniu uczestniczyli Radni  Gminy Włocławek, Wójt Pani Magdalena Korpolak – Komorowska, 

Skarbnik Gminy Pani Angelika Przybysz, Sekretarz Gminy Pan Piotr Stanny.  

W obradach uczestniczyło 14 członków Komisji - lista obecności Radnych  stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu.  

 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad.   

2. Stwierdzenie quorum.  

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Gminy Włocławek w sprawie zasad i trybu udzielania dotacji 

na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do 

rejestru zabytków  lub gminnej ewidencji zabytków w ramach Rządowego Programu Odbudowy 

Zabytków.   

5. Zamknięcie posiedzenia.    

 

Ad.1. 

Posiedzenie prowadzi Wiceprzewodniczący Komisji Pan Andrzej Szmyt, który  o  godzinie 8.00 otworzył 

posiedzenie  i powitał członków komisji  oraz wszystkie osoby biorące udział w obradach Komisji.   

 

Ad. 2. 

Pan  Przewodniczący na  podstawie  podpisanej  listy  obecności  stwierdził quorum /obecnych 14 

członków Komisji/.  

 

Ad.3. 

Następnie Pan Wiceprzewodniczący odczytał proponowany porządek posiedzenia po czym zapytał, czy 

są wnioski uzupełniające do porządku obrad?  

 

Pani Wójt Magdalena Korpolak – Komorowska zawnioskowała o uzupełnienie porządku obrad o 

następujące punkty: 

- jako pkt. 4 - Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Gminy Włocławek w sprawie zmian do budżetu na 

2023 r.  

- jako pkt. 5.  - Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Gminy Włocławek w sprawie zmian Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Włocławek na lata 2023 – 2039.  
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Dalszych wniosków nie zgłoszono, w związku z tym Pan Wiceprzewodniczący poddał pod głosowanie 

wniosek o pozytywne zaopiniowanie propozycji uzupełnienia porządku obrad zgłoszone przez Panią 

Wójt.  

Wniosek został przyjęty – jednogłośnie.  

Następnie Pan Wiceprzewodniczący poddał pod głosowanie wniosek o pozytywne zaopiniowanie 

proponowanego porządku obrad. 

Wniosek został przyjęty – jednogłośnie.  

 

Ad. 4.  

Pani Skarbnik przedstawiła proponowane zmiany w budżecie gminy, które kształtują się następująco:  

Dział 600 Transport i łączność, rozdział 60016 Drogi publiczne gminne, dokonuje się zwiększenia planu 

dochodów i wydatków w związku z przyznanym dofinansowaniem w ramach Rządowego Funduszu 

Rozwoju Dróg w wysokości 1385154,50 zł na realizację zdania pn. „ Przebudowa dróg gminnych na 

terenie Gminy Włocławek tj. droga – ul. Diamentowa w miejscowości Nowa Wieś o długości 295 m, 

droga gminna Kosinowo – Adaminowo o długości 998 m”.  

Ogółem wartość projektu ( realizacja w latach 2023 – 2024) 2308590,85 zł.  

Dalszych pytań w temacie projektu uchwały nie było, w związku z tym  Pan Wiceprzewodniczący poddał 

pod głosowanie wniosek o pozytywne zaopiniowanie projektu omówionej uchwały.  

Wniosek został przyjęty – jednogłośnie.  

 

Ad.5.  

W tym punkcie Pan Wiceprzewodniczący stwierdził, że projekt uchwały był omówiony w poprzednim 

punkcie i wynika ze zmian do budżetu omówionych przez Panią Skarbnik i Panią Wójt.  

W związku z brakiem uwag i pytań Pan Wiceprzewodniczący poddał pod głosowanie wniosek o 

pozytywne zaopiniowanie projektu uchwały.  

Wniosek został przyjęty – jednogłośnie.  

 

Ad. 6.   

W tym punkcie głos zabrała Pani Adrianna Pańka – Śmiałek, która przekazała, że w związku z 

ogłoszonym naborem wniosków o dofinansowanie w ramach Rządowego Programu Odbudowy 

Zabytków koniecznym jest wprowadzenie zasad udzielania dotacji na prace konserwatorskie, 

restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków lub gminnej 

ewidencji zabytków. 

Dodała, że projekt uchwały określa zasady udzielania dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie 

lub roboty budowlane przy zabytku, znajdującym się na terenie Gminy Włocławek, wpisanym do rejestru 

zabytków lub gminnej ewidencji zabytków, w ramach środków z Rządowego Programu Odbudowy 

Zabytków. 

Dotacja, o której mowa w § 1 projektu uchwały może być udzielona w wysokości do 98% nakładów 

koniecznych, o których mowa w art. 77 ustawy, na wykonanie przez wnioskodawcę prac 

konserwatorskich, restauratorskich lub robót budowlanych przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków, 
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o którym mowa w art. 8 ustawy, lub znajdującym się w gminnej ewidencji zabytków wskazanej w art. 22 

ustawy; może być udzielona wyłącznie w przypadku posiadania przez wnioskodawcę udziału własnego 

w wysokości min. 2%; może być przyznana wyłącznie na realizację zadań inwestycyjnych, dla których 

na dzień złożenia przez Gminę Włocławek wniosku o dofinansowanie z Rządowego Programu 

Odbudowy Zabytków nie ogłoszono postępowań mających na celu wyłonienie wykonawcy lub 

wykonawców prac; jest wypłacana po podpisaniu umowy o udzielenie dotacji przez wnioskodawcę jako 

beneficjenta dotacji z Gminą Włocławek, na podstawie promes udzielonych Gminie Włocławek przez 

Bank Gospodarstwa Krajowego, po zakończeniu realizacji zadania lub jego wydzielonego etapu oraz 

po otrzymaniu przez Gminę Włocławek dofinansowania w ramach Rządowego Programu Odbudowy 

Zabytków. 

O udzielenie dotacji mogą ubiegać się podmioty posiadające tytuł prawny do zabytku wynikający z 

prawa własności, użytkowania wieczystego, trwałego zarządu, ograniczonego prawa rzeczowego albo 

stosunku zobowiązaniowego. 

Wnioskodawca może złożyć wyłącznie jeden wniosek o dotację w jednej z trzech kategorii: 

1) do 150 000 złotych brutto; 

2) do 500 000 złotych brutto; 

3) do 3 500 000 złotych brutto. 

Radna Danuta Seklecka zapytała ile mamy obecnie zabytków na terenie Gminy Włocławek? 

Pani Adrianna Pańka – Śmiałek odpowiedziała, że mamy wpisanych do rejestru zabytków obecnie 107 

zabytków.  

W związku z brakiem uwag i pytań Pan Wiceprzewodniczący poddał pod głosowanie wniosek o 

pozytywne zaopiniowanie projektu uchwały.  

Wniosek został przyjęty – jednogłośnie.  

 

Ad. 7.  

Na tym posiedzenie Komisji zostało zakończone.  

Pan Przewodniczący podziękował wszystkim za udział w posiedzeniu i zamknął posiedzenie o godzinie 

8.25. 

 

Protokół sporządziła: 

A. Seroczyńska  

 

  

                     Przewodniczący   

                                                        Komisji BFPWiSE  

 

                                     Bogusław Wrocławski       

 

 


